
     
 
 

NNFK styrelsemöte i Östersund 2022‐03‐05 
 
Närvarande: KG Lindman, Norbeth Hansson, Kerstin Frändegård, Pernilla Fagerlund, Lena 
Larsson samt Kajsa Vallström via länk under § 9 och Leif Berglund under §11 
 
§.1 Mötet öppnas 
 
§.2 Val av sekreterare Lena Larsson 
 
§.3 Val av två justerare Kerstin Frändegård, Pernilla Fagerlund 
 
§.4 Årsmötesprotokoll Genomgång av protokoll som godkännes och lägges till handlingarna 
 
§.5 Ekonomi Föregående styrelse beviljade 10.000:‐ till projektet ”Jakt för alla” 2022 års 
budget bör kompletteras med detta även de 83 000:‐ enligt årsmöte finns med.  
Diskussion runt kostnader och intäkter vid jaktprov. 
Norbeth sammanställer en lista med ekonomiskt utfall för varje prov under detta år. 
Info kommer att gå ut till provledningarna om vikten av att efter provets slut göra en 
sammanställning och redovisa provet vid ETT tillfälle och I TID. 
 
§.6 Avcheckning av redan planerad verksamhet Vårens prov har provledningar klara 
förutom för tre endagarsprov 20, 27, 28 april. 
Domare och ansvariga klara för årets utställningar. Verksamhetsplan kommer ut på 
hemsidan. 

‐ Klubbdag 11‐12 juni föreslås förläggas i Åsarna. Norbeth undersöker detta. Kerstin 
tillfrågar familjerna Hellström/Lundmark om att anordna. 

‐ Träningsdagar i augusti, KG Lindman ansvarar. Förslag på logi hos Baggården i 
Mittådalen. Kerstin kollar på ytterligare tänkbar ansvarig. 

‐ Höstens jaktprov, genomgång vid nästa möte. 
 
§.7 Förteckning över tänkbara personer som kan involveras i verksamheten Kerstin har 
påbörjat en lista 
 
§.8 Kommissarieutbildning Lena kollar med Christina Persson om hon kan tänka sig att 
ansvara för en sådan. 
 
§.9 Jaktprovsansvarig informerar En information / checklista för provledningar finns nu på 
hemsidan. Denna information kompletteras med att SKK måste kontaktas om man använder 
en norsk domare. SKK ger i dessa fall grönt ljus till att använda vederbörande. 
Kompletteras även med vikten av att avboka marker som inte kommer att nyttjas vid provet 
i god tid.Att vid flerdagarsprov försöka ha lotterier. 
Komplettering med sponsoransvarig och materialansvarig när dessa poster tillsatts. 
 



     
Diskussion runt om en budget borde göras av provledningen för varje prov men vi 
bestämmer att detta är för betungande för provledningarna. 
 
Beslut om att startlistor och PM ska läggas ut på hemsidan. 
 
Kajsa Vallström fortsätter att uppdatera hemsidan tillsammans med Maria Köhler. 
 
Beslut om att domargåva för 200:‐ ska fortsätta att ges. 
 
§.10 Poster att besätta  

‐ Materialansvarig jaktprov och vandringspriser. Kerstin frågar Jan‐Erik Lundmark och 
Anna Lundmark Falkerby 

‐ Redovisningsansvarig. Kerstin frågar Caroline Wallin Svensson 
‐ Sponsoransvarig. Norbeth Hansson frågar Åsa Vilson 
‐ Kerstin ringer Eva Perman och Stefan Sandnes angående startpistoler och licenser. 

 
§.11 Markansvarig Leif Berglund informerar Leif arbetar tillsammans med Johan Karlsson 
De har träffat Länsstyrelsen tillsammans med andra hundklubbar men träffarna har hittills 
inte gett några specifika resultat. Leif och Johan jobbar vidare med kontakter. 
Leif har sammanställt en historik kring hur prov och träningsmarkerna en gång förhandlades 
fram. Detta för att rykten om att någon part ”körts över” ska upphöra. Leif var på alla möten 
när detta förhandlades fram. Historiken kommer att skickas till alla fågelhundsklubbar. 
Kajsa Vallström (jaktprovsansvarig) och Leif delar upp arbetsuppgifterna avseende vem som 
bokar marker, söker för jaktprov osv. 
 
§.12 Jakt för alla Jan Svensson är NNFKs kontakt i detta projekt 
Förslag från styrelsen att även arbeta lokalt parallellt med Jakt för alla. Förslag att bilda en 
arbetsgrupp som jobbar med frågor runt och strategier för att belysa de problem vi står inför 
vad gäller fjälljakten. Lena tar kontakt med Conny Åström och Fredrik Ekedahl. 
 
§.13 Övriga frågor Styrelsen kommer att förnya de diplom som delas ut när någon vinner 
vandringspriser, så att diplomet får en bild med det vandringspris som vunnits. 
Pernilla kollar upp detta med Kajsa Vallström 
Norbeth kollar om vi kan få en medlemsmatrikel från SKK. Norbet kontaktar kassörer i andra 
klubbar på grund av de ökade drivmedelspriserna och hur de hanterar det i verksamheterna. 
 
§.14 Nästa möte: Onsdag 30/3 kl. 19.00 
 
§.15 Mötet avslutas av ordförande 
 
Kerstin Frändegård      Pernilla Fagerlund 
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